
    
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
PROTOKOLL  
Idrettsstyrets møte nr. 31, 19. mars 2025 (2023 - 2025)/ 
Oslo/Ullevål Stadion 
 
Deltok:  
Zaineb Al-Samarai, Arne Bård Dalhaug, Sondre Sande Gullord, Marco Elsafadi, 
Erik M. Unaas, Ole R. Jørstad, Mia Larsen Sveberg, Elisabeth Faret og Åsmund 
Sæbøe. 
 
Meldt fravær: Sebastian Henriksen, Sara Stokken Rott, Astrid Strandbu, Kristin 
Kloster, Astrid Uhrenholdt Jacobsen og Magnus Nedregotten. 
 
Fra administrasjonen: Else-Marthe Sørlie Lybekk, Finn Aagaard og Magnus 
Sverdrup (referent).  
 
Presidenten åpnet idrettsstyremøte nr. 31 (2023-2025), 19. mars 2025,  
kl. 0900.  
 
Møtet var vedtaksført.   
 
Ole Jørstad meldte seg inhabil i sak 252.  
 
 
Sak 241: Godkjenning av innkalling, sakliste, protokoll og referat  
Vedtak:  

1. Innkallingen ble godkjent.   
2. Saklisten ble godkjent.   
3. Idrettsstyret godkjente protokollen fra idrettsstyremøte nr. 30 (2023-

2025), 6. mars 2025.  
4. Idrettsstyret tok referatet fra presidentskapets møte 10. mars 2025, til 

orientering.  



Sak 242: Årsregnskap 2024 
Generalsekretæren innledet til, og orienterte i, saken. 
 
Det offisielle regnskapet som avlegges er i tråd med regnskapslovens  
bestemmelser. NIFs aktivitetsregnskapet ble kommentert.  
 
Årsregnskapet viser et årsresultat (overskudd) på kr 21,375 millioner.   
 
NIFs revisor BDO, representert ved Cathrine Sæther Karlsen og Sejla Crnalic,  
oppsummerte revisjonen av NIFs årsregnskap 2024. Det er avgitt revisjon i  
henhold til regelverket, og det er avgitt en ren revisjonsberetning. 
Administrasjonen fratrådte møtet og revisor møtte idrettsstyret alene. 
 
Revisors konklusjon vedrørende revisjonen for 2024 er: 

• Vi har ingen områder hvor vi er uenige med ledelsen i deres vurderinger. 
Vi har heller ikke hatt vanskeligheter i samarbeidet med ledelsen i 
gjennomføringen av revisjonen. 

 
• Det ble gjennom vårt arbeid ikke avdekket noen vesentlige 

beløpsmessige feil som det ikke er korrigert for. 
 

• Vi planlegger å utstede en ren revisjonsberetning uten forbehold eller 
presiseringer så snart årsberetningen og endelig årsregnskap foreligger 
og er underskrevet. 

 
Vedtak: 
Idrettsstyret godkjente årsregnskapet for 2024 som viser et 
årsresultat (overskudd) på kr 21,4 millioner.     
 
Idrettsstyret gjorde følgende disponeringer av egenkapitalen og årsresultatet 
for 2024:  
 

• 4,7 millioner kroner tilføres den frie egenkapitalen   
• 3,8 millioner kroner tilføres de øremerkede midlene til vedlikehold av 

Idrettens hus.  
• 0,1 millioner kroner disponeres av de øremerkede midler til digitalisering.  
• 2,5 millioner kroner avsettes til å understøtte innsikt og analyse i 2025 
• 2,5 millioner kroner disponeres av de øremerkede midlene til å 

understøtte innsikt og analyse i 2024  
• 0,6 millioner kroner disponeres av de øremerkede midlene til Idrettens 

hus (egne lokaler/leiekontrakter).  
• 0,8 millioner kroner disponeres av de øremerkede midlene til Sunn idrett  
• 3,0 millioner avsettes til forvaltningsportal 
• 5,9 millioner avsettes til å redusere teknisk gjeld 



• 5,0 millioner avsettes til kompetanseløft klubbutvikling og organisasjon 
• 0,5 millioner avsettes til kompetansetiltak for Idrettens Regnskapskontor  

 
 
Sak 243: Styrets årsberetning 2024 
Generalsekretæren innledet til, og orienterte i, saken. 
 
Styrets årsberetning for 2024 er utformet i henhold til de minstekrav som er 
beskrevet i regnskapsloven og aksjeloven. Aktivitets- og redegjørelsesplikten vil 
i sin helhet inngå i NIFs årsrapport.   
 
Vedtak: 
Idrettsstyret vedtok styrets årsberetning for 2024. 
 
 
Sak 244: Innkomne saker til idrettstinget 2025 
Generalsekretæren innledet til, og orienterte i, saken. 
 
I sak 229 i idrettsstyrets møte nr. 29 (2023-2025), 12. februar 2025, ga 
idrettsstyret sine første tilbakemeldinger på forslagene og ba 
generalsekretæren utarbeide utkast til uttalelser. Styret gjennomgikk forslagene 
til uttalelser i sak 237 i idrettsstyrets møte nr. 30 (2023-2025), 6. mars 2025. 
Basert på tilbakemeldingene har generalsekretæren utarbeidet nye utkast.  
 
Disse nye utkastene ble gjennomgått av styret, som gav sine innspill. 
 
Vedtak: 
Idrettsstyret ba generalsekretæren innarbeide styrets tilbakemeldinger på 
utkast til idrettsstyrets uttalelser og legge frem reviderte uttalelsesforslag til 
kommende styremøte. 
 
 
Sak 245: NIFs utmerkelser 
Denne saken er unntatt offentlighet inntil utmerkelser er utdelt. 
 
 
Sak 246: Idrettstinget 2025 – forslag fra idrettsstyret 
Generalsekretæren innledet til, og orienterte i, saken. 
 
Generalsekretæren fremla syv forslag til idrettstinget 2025 som idrettsstyret 
gjennomgikk og gav sine tilbakemeldinger på. Disse forslagene omhandler:  

• Forslag til tre endringer i NIFs lov 
 
 



• Forslag til endringer i forretningsorden 
• Forslag til fullmakt til NIFs lovutvalg  
• Forslag til endringer i valgkomiteens instruks  

 
Vedtak: 
Idrettsstyret tok generalsekretærens anbefaling til orientering og ba om en ny 
fremleggelse i styremøtet 1. og 2. april 2025. 
 
 
Sak 247: Oppfølging av godt styresett-rapporten 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Leder av idrettsstyrets arbeidsgruppe for oppfølging av godt styresett-
rapporten, 1. visepresident Arne Bård Dalhaug, orienterte videre i saken. 
 
Denne saken er en oppfølging av vedtaket i sak 236 i styremøte nr. 30 (2023-
2025), 6. mars 2025. 
 
Arbeidsgruppen har, på bakgrunn av idrettsstyrets innspill i behandlingen av 
ovennevnte styresak, jobbet videre med utarbeidelsen av forslag til hvilke av 
anbefalingene i godt styresett-rapporten som skal behandles på idrettstinget 
(med forslag til anbefalinger og begrunnelser), hvilke som ikke skal behandles 
på idrettstinget (med forslag til anbefalinger og begrunnelser), og med et 
forslag til den videre oppfølgingen av anbefalingene som idrettsstyret selv kan 
følge opp uten tingbehandling.  
 
Alt dette ble gjennomgått i styremøtet. 
 
Vedtak: 
Idrettsstyret ber arbeidsgruppen og generalsekretæren om å legge frem 
endelige forslag til hvilke anbefalinger fra Godt styresett-utvalget som skal 
behandles på idrettstinget til idrettsstyrets møte 1. -2. april 2025.  
 
 
Sak 248: Oppfølging av vedtak fra idrettstinget 2023 - Tiltak mot 
økonomiske barrierer   
Generalsekretæren innledet til, og orienterte i, saken. 
 
Idrettstinget 2023 vedtok følgende i sak 18.19:   
Idrettsstyret bes, på fritt grunnlag, utarbeide en nasjonal tiltaksplan mot 
økonomiske barrierer. Planen skal legges frem for diskusjon på Ledermøtet 
2024, og fremmes for vedtak til Idrettstinget i 2025. 
 



På NIFs ledermøte i 2024 ble kartleggingen av kostnadsdrivere i barne- og 
ungdomsidretten presentert, sammen med et førsteutkast til tiltaksplan. På 
NIFs ledersamling i november i fjor ble struktur og prioriteringer i tiltaksplanen 
diskutert. Deretter ble et nytt utkast til tiltaksplan sendt på høring i 
organisasjonen den 20. januar 2025. NIF mottok 20 høringsinnspill. 
 
Generalsekretæren gjennomgikk de overordnede funnene fra den nevnte 
høringen. 
 
Idrettsstyret gav deretter sine innspill på det foreliggende utkastet til 
tiltaksplan. Et gjennomgående innspill var at en slik plan må danne et solid 
rammeverk for at de enkelte idrettene selv kan lage forpliktende og 
idrettsspesifikke handlingsplaner på området. 
 
Vedtak: 
Idrettsstyret ba generalsekretæren oppdatere utkast til tiltaksplan i tråd med 
idrettsstyrets innspill, og forberede endelig forslag til tiltaksplan som sak til 
idrettsstyrets møte nr. 32 (2023-2025), 1.-2. april 2025. 
 
 
Sak 249: Opptak av ny idrett i Norges Triatlonforbund 
Generalsekretæren innledet til, og orienterte i, saken. 
 
Norges Triatlonforbund har søkt opptak om idretten "Innendørs triatlon".   
 
Det er idrettsstyret som godkjenner opptak av nye idretter, jf. NIFs lov § 6-3. 
Etter NIFs lov § 1-2 (1) er det tre vilkår som skal være oppfylt for at en aktivitet 
skal kunne godkjennes som idrett under NIF:  

• det er fysisk aktivitet av konkurranse-, trenings- og/eller 
mosjonskarakter,  

• aktiviteten er som konkurranseaktivitet målbar etter godkjent regelverk,  
• aktiviteten tilfredsstiller de etiske normer idretten i Norge bygger sin 

aktivitet på.  
  
Idrettsstyret anser at idretten oppfyller ovennevnte vilkår.  
 
Vedtak: 
Idrettsstyret godkjente opptak av Innendørs triatlon i Norges Triatlonforbund. 
 

 
Sak 250: Innspill til endringer i spillemiddelregelverket for 2025 
Generalsekretæren innledet til, og orienterte i, saken. 
 



Kultur- og likestilingsdepartementet (KUD) offentliggjør regelverket for 
spillemiddelordningen, inkludert tilskuddssatser, i forbindelse med utlysning av 
midlene. NIF er invitert til å komme forslag til endringer innen 28. mars 2025.  
 
NIF inviterte den 10. februar i år alle særforbundene og idrettskretsene til å 
komme med innspill. Per 4. mars 2025 har NIF mottatt kun tre innspill. Derfor vil 
administrasjonen gå i dialog med flere særforbund for å innhente innspill. 
 
NIFs anleggsutvalg har også behandlet saken. 
 
Det ble understreket at alle foreslåtte innspill er oppfølging av vedtatt politikk. 
 
Vedtak: 

1. Idrettsstyret vedtok at NIF, i tråd med målene i Idretten vil og idrettens 
fellesinnspill til ny nasjonal anleggsplan, foreslår at:  

a. Alle anleggstyper skal ha en tilskuddssats tilsvarende minimum 25 
prosent av «normal anleggskostnad» for den aktuelle 
anleggstypen. 

b. Det opprettes et stort anleggspolitisk program som skal gi 
ekstratilskudd på 15 prosent til strategisk viktige anlegg for 
særforbund og idrettskretser, og til noen utvalgte anleggstyper slik 
at disse får en tilskuddssats tilsvarende 40 prosent av «normal 
anleggskostnad». Norges idrettsforbund er i ferd med å utarbeide 
en revidert liste over aktuelle anlegg og anleggstyper. Denne listen 
vil bli oversendt departementet innen utgangen av 2025.  

c. For kommende søknadsrunde ber NIF om at isanlegg, idrettens   
aktivitetshus, tilleggsarealer til idrettshaller og paraidrettssentre 
skal ha en tilskuddssats tilsvarende 40 prosent av «normal 
anleggskostnad» for anleggstypen, 

d. pressområdetillegget økes fra 15 til 30 prosent, og 
e. alle offentlige anlegg som har mottatt spillemidler skal stilles gratis 

til disposisjon for idrettslagene. 
2. Basert innspill fra særforbundene og på prinsippene nedfelt i 

idrettsstyrets vedtak i punkt 1 over, gis generalsekretæren fullmakt til å 
forslå endringer i regelverket og i konkrete tilskuddssatser for noen 
sentrale anleggstyper. 

 
 
Sak 251: Orienteringssaker 

a) Internasjonal orientering 
Leder av NIFs styresekretariat, Magnus Sverdrup, orienterte idrettsstyret 
om NIFs årlige internasjonale samling. Samlingen gjennomføres 25. mars 
2025, og det vil blant annet bli eksterne bidrag fra 
Utenriksdepartementet og NORAD. 



Sentrale temaer vil være diplomati, gjennomslag og globale utfordringer, 
menneskerettigheter og store idrettsarrangement, og betraktninger rundt 
ny IOC-president. 
 
Videre fikk idrettsstyret en orientering om NIFs bidrag til IOCs arbeid med 
utvikling av en barne- og ungdomsidrettspolicy. IOCs innfallsvinkel til 
barne- og ungdomsidrett sammenfaller godt med de prinsipper NIF 
legger til grunn overfor målgruppen.  
 
Barneidrett for øvrig et oppfølgingspunkt i NIFs internasjonale strategi. 
 
NIFs 2. visepresident, Sondre Sande Gullord, orienterte fra EOCs 
generalforsamling, 28. fenruar-2. mars 2025 i Frankfurt. Under 
generalforsamlingen ble det valgt et nytt styre. Greske Spyros Capralos 
ble gjenvalgt som president. Alle styrekandidatene som fikk NIFs 
stemme, ble valgt. 

 
b) EYOF 2025 

Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om den norske deltakelsen i 
European Youth Olympic Festival (EYOF) 2025 i Georgia. Norge deltok 
med 17 utøvere i fire idretter. 
 
Olympiatoppen har ansvaret for forberedelse og gjennomføring av 
Norges deltakelse. EYOF blir brukt som en læringsarena for utøvere, 
trenere, ledere og støtteapparat, med fokus på utvikling og mestring. 

 
c) Status digitalisering 

Generalsekretæren orienterte i saken. 
 
Det ble orientert om at NIF er godt i gang med å følge opp Idrettens 
digitalstrategi, vedtatt i sak 205 i idrettsstyrets møte nr. 27 (2023-2025), 
17. desember 2024. Strategien har som mål å gi en forenklet og sikker 
hverdag med økt kvalitet i tjenestene. 

 
Arbeidet med å forbedre medlems- og aktivitetsadministrasjon på tvers 
av norsk idrett er prioritert som en av NIFs viktigste satsinger i 2025. 
Målet er å forenkle hverdagen til idrettslagene, og det er i denne fasen 
igangsatt et intensivt arbeid med å gjøre Min idrett mer brukervennlig. 
 

 Orienteringen inneholdt videre informasjon om blant annet: 
• Lisensløsningen 
• Idrettskurs 
• Personvern og sikkerhet 
• Politiattest og roller 



• Samordnet rapportering 
• Medlemsreisen / Min idrett 
• Data, innsikt, KI og datadeling 
• Drift og sikkerhet 

 
d) Evaluering av Post 1 

Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om oppfølgingen av sak 221 i 
idrettsstyrets møte nr. 28 (2023-2025), 22. januar 2025, om prosessen 
for evaluering av Post 1-tildeling til idrettskretsene. 
 
Det vil i løpet av mars i år utarbeides en høring om overordnede 
prinsipper for fordeling av midler til idrettskretsene, med utgangspunkt i 
SOU for IK.  
 
Parallelt med evalueringen av post 1 skal det gjennomføres en evaluering 
av det regionale paraidrettsarbeidet. Etter en grundig prosess er Agenda 
Kaupang valgt til å gjennomføre evalueringen. Den eksterne evalueringen 
av det regionale paraidrettsarbeidet vil fungere som kunnskapsgrunnlag 
for NIF i evalueringen av fordelingen av post 1 midlene. 

 
e) Ansettelsesprosess 

Det ble gitt en muntlig orientering om status i ansettelsesprosessen for 
ny generalsekretær i selve styremøtet. 
 
Leder av HR og kultur i NIF, Marianne Kirknes Stenslet, var til stede under 
orienteringen. NIFs øvrige administrasjon i styremøtet fratrådte under 
orienteringen. 

 
f) Nedleggelse av styringsgruppe for Idrettens Hus  

Med ref. til sak 36 i idrettsstyrets møte nr. 5 (2023-2025), 12. oktober 
2023, fikk idrettsstyret en skriftlig orientering om at styringsgruppen for 
Idrettens Hus-prosjektet legges ned og at videre vedlikehold og mindre 
oppgraderinger håndteres av administrasjonen i henhold til retningslinjer 
for bruk av vedlikeholdsfond og i henhold til budsjett. 
 
Arbeidet med moderniseringen og rehabiliteringen av Idrettens Hus er 
ferdigstilt.   

 
 
Sak 252: Eventuelt 

• Arbeidsgruppen for innstilling til valgkomité 
Med ref. til sak 229 i styremøte nr. 29 (2023-2025), 12. februar 2025, så 
må det gjøres en endring i sammensetningen av arbeidsgruppen  



som skal lage et forslag til idrettsstyrets innstilling på kandidater til verv i 
NIFs valgkomité. Idrettsstyremedlem Ole Jørstad er foreslått som 
kandidat til valgkomiteen, og må derfor tre ut av denne gruppen. 
Idrettsstyremedlem Marco Elsafadi erstatter Jørstad. 

 
 
 
 
Det ble gjennomført «Åpen time» for media og organisasjonen 20. mars 2025. 
 
Neste ordinære styremøte er 1. og 2. april 2025. 
 
 

 

 


